

渣打香港調整分行營業時間

因應本港新型冠狀病毒疫情的發展，在考慮到客戶及員工健康及持續為客戶提供銀行服務，渣打銀行(香港)有限公司(「渣打香港」)調整分行營業時間，直至另行通知。

由2022年1月13日(星期四)起，營業時間將更改為：

全線分行、優先理財中心及優先私人理財中心

星期一至星期五 上午10時正至下午5時正

星期六 上午10時正至中午1時正

流動分行

星期一至星期五 上午10時正至下午4時正

星期六 休息

全線企業特快中心

星期一至星期五 上午10時正至下午5時半

星期六 休息

*兌換新鈔服務維持不變

1月13日至1月15日期間，全線分行仍會維持由上午8時起提供兌換新鈔服務。

本行會繼續密切留意情況，並會適時調整分行營業安排。



Standard Chartered adjusts Hong Kong branch operating hours

In view of the development of the pandemic, with consideration to ensuring the health and safety of clients and employees and maintaining the availability of its banking services, Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited (“Standard Chartered Hong Kong”) announced that it will further adjust its branch operating hours until further notice.

With effect from 13 January 2022 (Thursday), the operating hours will be adjusted as follows:

Bank branches, Priority Private Centre and Priority Banking Centres

Monday – Friday	10:00 am to 5:00 pm
Saturday	10:00 am to 1:00 pm

Mobile branch

Monday – Friday	10:00 am to 4:00 pm
Saturday	Closed

Corporate Express Centres

Monday – Friday	10:00 am to 5:30 pm
Saturday	Closed

*CNY banknote exchange services will remain unchanged

Our branches will continue to open at 8am between 13 January to 15 January for CNY banknote exchange.

The Bank will continue to monitor the situation closely and consider further adjustments to the branch operations as necessary.

Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited

